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Šmartno ob Savi
Na območju krajevne skup-

nosti Šmartno ob Savi je delo
zaživelo. Prav sedaj so v teku
predavanja o civilni zaščiti.

Občani pridno urejajo pro-
store v novem domu občanov.
Tako bo rešen problem našega
kraja, zaživele pa bodo lahko
vse organizacije in dejavnosti,
za katere je v Šmartnem dosti
dobre volje in zanimanja. Naj-
več volje do dela kaže mladina,
ki bi lahko takoj prevzela orga-
nizacijo raznih srečanj, pa tudi
predavarj itn. Seveda pri tcm
ne bo ostala osamljenam pred-
vsem če bo našla sodelovanje s
kulturnimi. športnimi in dru-
gimidelavci.

CIRIL ZUPANČIČ

Besnica
V ponedeljek, 13. decembra 1971

je bila redna seja sveta KS Besnica.
Udeležba je bila zelo dobra. Seja je
potekala v delovnem ozračju in so
vsi udeleženci v razpravi aktivno
sodelovali. Seja je trajala štiri ure,
dnevni red pa je obsegal pet točk.

Najprej je bilo na vrsti poročilo o
referendumu. Na območju KS Be-
snica je referendum uspel. Sredstva,
ki jih bodo zbrali s samoprispev-
kom, bodo uporabili za asfaltiranje
ceste po besniški dolini. Volišče
Besnica, Piežganje in Javor pa so do-
bila po 1000 din nagrade zaradi
uspešnega izida referenduma in hi-
trega zaključka volitev.

Clani sveta so nato razpravljali o
pripravah za izvedbo del pri asfalti-
ranju ceste v Besnici. Izvolili so šest-
članski iniciativni odbor, ki bo
skrbel za zbiranje sredstev, sklepanje
pogodb in vodenje del pri asfalti-
ranju. Delo tega odbora in sploh vsa
dela pa bodo potekala pod nadzor-
stvom svcta KS. Člani iniciativnega
odbora so zadolženi tudi za to, da se
bodo po vaseh formirali odbori za
pobiranje prostovoljnih prispevkov.

V tretji točki dnevnega reda so
obravnavali pravilnik o prispevkih za
pokopališča. V prihodnje bo za
estetskost in urejenost pokopališč
skibela krajevna skupnost. Zato bo
potrebno, da bo za vsako pokopa-
lišče skibel giobar, ki ga bo plače-
vala KS iz sredstev, ki jih bodo mo-
rali občani plačevati za najemnino
grobov in storitve na pokopališču.
Izkop in zasip navadnega groba bo
stal 100 dinarjev, izkop in zasip
otroškega groba pa 80 dinatjev. Ce-
lotno oskrbovanje groba (čišč^nje,
posipavanje, sajenje in zalivanje rož
itd.) pa bo stalo 400 dinarjev. Se-
veda vse to ni Obvezno, storitve
bodo občani naročali prostovoljno.
Obvezna pa bo najetnnina, ki bo v
enem letu za otroški gtob znašala 10

din, za enojni grob 30 din in za
dvojni grob 60 din. Člani sveta so
tudi določili tovariše, ki bodo skr-
beli za izvajanje določil tega pravil-
nika.

Nato so reševali prošnje. Sledila je
točka razno, v kateri so najprej raz-
pravljali o spremembah v socialnem
zavarovanju kmetov. Naša občina
bo namreč v prihodnje plačevala za-
vodu za socialno zavarovanje neki
znesek, knietje pa bodo plačevali le
50% sedanjih prispevkov, in to KS.
Tako zbrana sredstva bodo ostala na
razpolago krajevni skupnosti. Skle-
nili so tudi, da bo KS izdala last-
nikom hiš ob cesti odločbe, da mo-
rajo do prihodnje zime na strehe pri-
trditi snegobrane. Sneg s streh zdrsi
na cesto in tako je promet oviran.

Sedaj smo že sredi zime in v KS
Besnica se je spct pojavil problem
pluženja cest. Cesto Ljubljana-Liti-
ja plužita na območju naše kiajevne
skupnosti kar dve cestni podjetji:
ljubljansko in litijsko. Ljubljansko
podjetje cesto vedno dobro in pra-
vočasno spluži, podjetje iz Litije pa
pluži slabo in piepozno. Tako je že
sicer slaba cesta včasih skoraj nepre-
vozna.

KS Besnica si že več let piiza-
deva, da bi to često do občinske
meje plužilo ljubljansko podjetje,
vendar so bili vsi dosedanji poskusi
zaman. Upamo, da bo ta problem
kmalu rešen, saj se današnji promet
lahko odvija le po urejenih in dobro
spluženih cestah.

R. J.

Križevska vas
Pred dobrim mesecem dni je bil v

osnovni šoli Kiiževska vas roditeljski
sestanek, na katerem so se navzoči
staiši odločili ustanoviti DPM.

O pomenu in delu DPM je uvodne
besede spregovorila Vera Bajičeva.
Starše je obvestila tudi o vlogi in na-
logali občinske zveze DPM in o de-
lovanju njenili komisij. Yan<la Hri-
barjeva je poslušalce seznanila z or-
ganizacijo letovanja otrok, Vera Ba-
jičeva pa je to dopolnila s prikazom
življenja in dela v bazi ob morju.

Vsi prisotni so se strinjali z usta-
novitvijo društva v Križevski vasi in
tudi izvolili prvi odbor. DPM bo
vključevalo piijatelje otrok in mla-
dine šolskega okoliša, ne glede na
občinske meje.

Ustanovni sestanek je torej uspeL
Še posebej tudi zato, ker je organi-
zatorjem uspelo za letovanje zainte-
tesirati tudi starše, ki doslej svojim
otrokom niso dovoljevali letovati v
Zambratiji.

Polje - Slape
Ob praznovanju 30-letnice

vstaje slovenskega naroda in
dneva JLA so družbene organi-
zaeije KS, ZZB, W I in SZDL
terene Polje-Slape pripravile
proslavo in ob tej priliki podeli-
le pismena priznanja aktivistom
tega terena. Podeljenih je bilo
105 priznanj, med njimi tudi 25
aktivistom s Studenca. Priiedi-

tev je bila v avli osnovne šole v
Polju. Učenci so pripravili kra-
tek, a zelo lep program, ki ga je
z njimi naštudirala učiteljica
Marta Gogala. Njej, njenim

' učencem in organizatorju po-
močniku ravnatelju tov. Lapaj-
netu se vse organizacije zahva-
ljujejo za sodelovanje z njimi.
Na proslavo so bili povabljeni
vsi člani W I in svojci umrlih
tovarišev. Po svečanem progra-
mu je bil prisrčen tovariški ve-.
čer.

Kljub slabemu vremenu, me-
gli in dežju se je proslave udele-
žilo skoraj 200 članov - velika
večina, razen nekaterih bolnih,
katere so pozneje obiskali na
domovih njihovi tovariii.

Sredstva za proslavo so zbra-
le omenjene organizacije same,
za kar gie zahvala predvsern nji-
hovi aktivnosti. Takih in po-
dobnih prireditev si želijo tudi v
bodoče, ker prav takšna zboro-
vanja zbližujejo člane, krepijo
enotnost organizacij in dela in
ostajajo kot lepi spomini na pri-
jetna srečanja.

Hrušica
Pionirji in cicibančki so lepo

sprejeli dedka Mraza. Obdarilje
145 otrok. Lepa hvala pod-
jetjem, ki so prispevali darila:
Totri, Rastu, Slovenija avtu- Po-
moč so nudile še SZDL Bi-
zovik, tov. Mici Mojškerc, tov.
Mara Skubic in DPM Hrušica,
ObZPM pa je poklonila tri-
najstim pionirjem spodnje pe-
rilo. Vsi obljubljajo, da se bodo
postavili z lepimi izkazi!

Kulturno društvo pripravlja v
povezavi s šolo nagradni KVIZ
za staro in mlado. Prireditev bo
v februarju. Lepe nagrade so
prispevale bližnje tovarne. ^

Ob novem letu se je sestala
komisija za socialno delo pri KS
Hrušica— Fužine. Enkratno de-
narno pomoč so poklonili štiri-
najstim članom.

Tovarišici Angelci Klemenčič
pa so izročili darilo. Vrsto let je
nudila pomoč terenskim orga-
nizacijam. Vsi člani KS ji želijo,
da bi čimprej okrevala! ;

Malo šolo bo obiskovalo 25
cicibančkov. Želimo jim pri-
jetno počutje v novem okolju!

V prvem polletju je izdelalo
na osnovni šoli Hrušica 98,17 %
učencev. Starši se lepo zahva-
ljujejo tovarišicam učiteljicam
za trud ob lepem uspehu svpjih
otrok!


